

締造幸福家居 享受樂活人生

Build a Cozy Home and Live a LOHAS Life

安利樂活家居科技產品推廣 Amway LOHAS HomeTech Promotion

立即選購安利家居科技產品，助您全方位實踐健康及可持續的樂活生活方式，更贈送精美禮品！

Purchase Amway HomeTech products now to start a healthy and sustainable lifestyle and receive exclusive gifts!



ATMOSPHERE
SKY

ATMOSPHERE
MINI

e
eSpring™

b
BathSpring™

AMWAY QUEEN™

Amway

LOHAS (Lifestyles of Health and Sustainability)生活方式風靡全球，推崇健康、可持續發展及簡約的生活主義。人們對優質生活的追求越來越熾熱，從呼吸清新空氣、享受舒適睡眠、飲用清純淨水，到實踐健康「煮」意，每一個細節都不能錯過。選用安利家居科技產品，助您打開優質舒適家居的大門，開啟樂活人生，盡享健康、可持續的生活方式。

LOHAS (Lifestyles of Health and Sustainability) is popular among the world, advocating the philosophy of health and wellness, sustainability and simplicity. From fresh air, quality sleep, pure water, to healthy cooking, every detail is essential to the quality-conscious generation nowadays. Select Amway HomeTech products to open up a LOHAS lifestyle and build a cozy home.



掃描QR碼，瀏覽產品詳情
Scan the QR code for
product information



清新空氣，提供更佳保障 Fresh Air, Better Protection

別以為只有室外才存在空氣污染，世衛數據顯示，在700萬個因空氣污染而過早死亡的個案中，有近400萬個個案是由室內空氣污染導致。美國環境保護署(EPA)研究亦發現，室內空氣污染物的水平一般比室外嚴重2至5倍，我們有多達九成的時間處於室內環境，進一步增加暴露於室內空氣污染的風險。

安利精心研發的兩款高效能空氣清新機 — Atmosphere Sky™及Atmosphere Mini™，旨在照顧不同空間的需要，讓您置身家中，亦可享受清新潔淨的空氣。

Air pollution does not only exist in outdoor areas. World Health Organization data shows that air pollution kills an estimated 7 million people worldwide, among which 4 million are died of indoor air pollution. According to research by the United States Environmental Protection Agency (EPA), indoor air pollution is between 2 to 5 times worse than it is outdoor. With everyone spending more than 90% of their time indoor, our exposure to indoor air pollution increases even more.

Amway's two high-performing air treatment systems - Atmosphere Sky™ and Atmosphere Mini™ are designed to fit into different spaces, making your indoor air mountain fresh.

單次濾淨率高達 **99.99%**
Single Pass Efficiency up to

過濾小至 **0.0024** 微米的微粒
Removes particle as small as microns

強效濾除逾 **340+** 種污染物
Removes airborne contaminants

Atmosphere Sky™空氣清新機
Atmosphere Sky™ Air Treatment System

Atmosphere Mini™空氣清新機
Atmosphere Mini™ Air Treatment System

獨特三重濾網設計，超高潔淨空氣濾淨量
Unique 3-stage filtration design with ultra-high clean air delivery rate (CADR)

適合465平方呎的室內空間
Suitable for indoor spaces up to 465 sq. ft.



採用3合1濾網，設計小巧輕便
3-in-1 filter system, compact yet high-performing

適合200平方呎的室內空間
Suitable for indoor spaces up to 200 sq. ft.



掃描QR碼，瀏覽產品詳情
Scan the QR code for product information



掃描QR碼，瀏覽產品詳情
Scan the QR code for product information

清純淨水 實踐健康生活 Clean Water, Healthy Life

純淨的飲用水，營養的一日三餐，為摯愛家人打造安心健康的家居生活。

eSpring™智能淨水器採用獨特的「二合一濾淨技術」，結合專利高密度活性炭濾心與高能量紫外線燈管殺菌，為食水提供雙重保護。BathSpring™浴室淨水器則可提供優質沐浴用水，為秀髮和肌膚提供最佳呵護。

而安利皇后牌21件套裝不銹鋼煲採用18:8優質不銹鋼，傳熱快速均勻，讓您輕鬆發揮健康「煮」意。

Drinking pure water, having three nutritious meals a day, create a comfortable and healthy home lifestyle for your family.

To have safe drinking water, a high-performing water purifier would help. The patented two-in-one carbon-block UV filter of eSpring™ Water Purifier traps potential contaminants and destroys bacteria and viruses to give you full protection. While BathSpring™ Bathroom Water Treatment System effectively provides you with clean bathing water to pamper your hair and skin.

Amway Queen™ Cookware Set helps you to cook nutritious dishes at ease. The set is made of fine quality 18:8 stainless steel, which greatly improves the heat conduction speed, allowing you to unleash your healthy cooking inspiration.

eSpring™智能淨水器
eSpring™ Water Purifier



濾除 160 種以上的污染物，殺滅水中 99.99% 細菌與病毒
Eliminates over 160 contaminants and 99.99% of waterborne viruses and bacteria

榮獲美國國家衛生基金會 (NSF) 多項全機認證，值得信賴
Trustworthy and certified by NSF International for all of its components



掃描QR碼，瀏覽產品詳情
Scan the QR code for product information

BathSpring™浴室淨水器
BathSpring™ Bathroom Water Treatment System



濾除超過 99% 游離餘氯及多種污染物
Removes over 99% free residual chlorine and various contaminants in water

榮獲美國國家衛生基金會 NSF 第 177 項全機認證
Certified by NSF International's NSF/ANSI No. 177



掃描QR碼，瀏覽產品詳情
Scan the QR code for product information

皇后牌套裝不銹鋼煲(21件)
Amway Queen™ Cookware Set



獨特 Vitalok™鎖水設計，保留食物的天然色與味；採用 18:8 優質不銹鋼及多層結構，傳熱快速均勻
Unique Vitalok™ design to retain the natural color and taste of food

架疊煮食，大大節省時間、空間及燃料
Convenient stack cooking saves time, energy and fuel



掃描QR碼，瀏覽產品詳情
Scan the QR code for product information

安利樂活家居科技產品推廣 Amway LOHAS HomeTech Promotion

於推廣期內，凡購買Atmosphere Sky™、Atmosphere Mini™空氣清新機、eSpring™智能淨水器、BathSpring™浴室淨水器或皇后牌套裝不銹鋼煲，即可選擇免費獲贈贈品A - Casablanca長絨棉床品套裝（天藍色）乙套，或贈品B - 安利萬用廚剪乙把及不銹鋼碗三件裝乙件，助您全方位實踐健康及可持續的樂活生活方式。贈品數量有限，送完即止。

During the promotion period, you are entitled to receive **Gift A - one Casablanca Long-Staple Cotton Bedding Set (Sky Blue) OR Gift B - one iCook™ Multipurpose Shears and one Amway 3pcs Stainless Steel Bowl Set for free** upon purchasing the Atmosphere Sky™, Atmosphere Mini™ Air Treatment System, eSpring™ Water Purifier, BathSpring™ Bathroom Water Treatment System or the Amway Queen™ Cookware Set, helping you start a healthy and sustainable lifestyle. Gifts are only available while stocks last.



Casablanca長絨棉床品套裝(天藍色)

Casablanca Long-Staple Cotton Bedding Set (Sky Blue)

(價值港幣\$2,068/澳門幣2,134) (valued at HK\$2,068/MOP2,134)

棉中極品 採用被譽為「棉中極品」的優質長絨棉製造，纖維柔軟並具高透氣度，耐磨耐用，持久舒適

Premium of Cotton Made of high-quality long-staple cotton which is named "premium of cotton", the fiber is soft and highly breathable. High wrinkle resistance, and highly durable

極高針數 採用1,200針/10cm的極高針數，提供極致柔滑的親膚睡眠體驗。**5呎加大雙人床套裝**，包括被袋1張（80"x90"）、床笠1張（60"x80"）及枕袋2個（19"x29"）

High thread count 1,200 threads / 10cm high thread count, providing an extremely cozy and skin-friendly sleeping experience. Queen size, includes 1 quilt cover (80"x90"), 1 fitted sheet (60"x80") and 2 pillowcases (19"x29")

品質優異 榮獲Seal of Cotton商標，採用100%優質長絨棉製造，並榮獲Cotton LEADS商標，證實棉花的生產、製造過程符合可持續發展原則，更獲得香港「Q標」優質產品計劃認證

Extraordinary quality With the Seal of Cotton trademark, it is made of 100% high-quality long-staple cotton, and has been awarded the Cotton LEADS trademark, which proves that the production and manufacturing process of cotton conforms to sustainable development principles. Certified by the Hong Kong Q-Mark Product Scheme, proven to have excellent quality and be trustworthy

低調素雅 低調素雅的天藍色，適合不同的家居裝潢

Classic style Simple sky blue color tone, fits well with any home decoration



iCook™萬用廚剪 Amway 3pcs Stainless Steel Bowl Set

(價值港幣\$518/澳門幣534.5) (valued at HK\$518/MOP534.5)

- 10大功能，無論是剪肉類或切乾果，均可得心應手
10 major functions, easy for cutting meats or fruits
- 優質不銹鋼刀片，採用可分拆設計，易於清潔
High quality stainless-steel blade with detachable design for easy cleaning

安利不銹鋼碗三件裝 iCook™ Multipurpose Shears

(價值港幣\$500/澳門幣516) (valued at HK\$500/MOP516)

- 以18:8優質不銹鋼製造
Made of fine quality 18:8 stainless steel
- 包括1升、3升及5升不銹鋼碗各乙個，適合製作沙律、備餐或儲存食物
Includes one 1-Litre, one 3-Litre and one 5-Litre stainless steel bowl, suitable for making salad, preparing for meals and storing food

尊享免息分期付款或全額支付優惠

Interest-Free Installment Offer or Full Payment Promotion

凡購買 Atmosphere Sky™ 空氣清新機、Atmosphere Mini™ 空氣清新機、eSpring™ 智能淨水器、BathSpring™ 浴室淨水器或安利皇后牌套裝不銹鋼煲，即可享12個月免息分期付款#或全額支付優惠*。

You can enjoy 12-month interest-free installment plan# or Full Payment Promotion* upon purchasing the Atmosphere Sky™ Air Treatment System, the Atmosphere Mini™ Air Treatment System, the eSpring™ Water Purifier, BathSpring™ Bathroom Water Treatment System or the Amway Queen™ Cookware Set.

免息分期優惠條款：只適用於購貨中心付款訂單；香港購貨中心只接受匯豐銀行、恆生銀行、星展銀行或渣打銀行之信用卡；澳門購貨中心只接受匯豐銀行及中國工商銀行之信用卡；如於供款期間退貨，供款人必須繼續向有關銀行繳付供款餘額。

Terms and conditions of the interest-free installment offer: Only applicable to orders placed at Merchandising Centres; only credit cards issued by HSBC, Hang Seng Bank, DBS or Standard Chartered Bank are eligible for the offers in Hong Kong Merchandising Centres, only credit cards issued by HSBC and ICBC are eligible for the offers in Macau Merchandising Centre; if you wish to return the products during the installment period, the buyer is still obliged to pay the outstanding installments to the bank.

* 如選擇以全額支付購買 Atmosphere Sky™、Atmosphere Mini™ 空氣清新機或 eSpring™ 智能淨水器，更可獲贈額外 1 年延長保養服務；而選擇以全額支付購買 BathSpring™ 浴室淨水器或安利皇后牌套裝不銹鋼煲，則可獲贈 Amway Home™ 樂活家居生活禮品包乙份。禮品數量有限，送完即止。

If you choose to pay in full amount upon purchasing the Atmosphere Sky™ Air Treatment System, the Atmosphere Mini™ Air Treatment System or the eSpring™ Water Purifier, you are entitled to receive an additional 1-year free warranty service; and if you choose to pay in full amount upon purchasing the BathSpring™ Bathroom Water Treatment System or the Amway Queen™ Cookware Set, you are entitled to receive an Amway Home™ Cozy Living Gift Pack. Available while stocks last.

安利樂活家居科技產品推廣優惠條款及細則

Amway LOHAS HomeTech Product Promotion Terms & Conditions

- 1 只適用於安利香港及澳門的直銷商及優惠顧客，不適用於安利企業優惠顧客。
- 2 此優惠不可與其他優惠同時使用（全額支付優惠除外）。
- 3 禮品數量有限，先到先得，換/送完即止。
- 4 禮品不能兌換現金；一經選擇，恕不接受任何更改或退換。
- 5 如退回 Atmosphere Sky™ 空氣清新機、Atmosphere Mini™ 空氣清新機、eSpring™ 智能淨水器、BathSpring™ 浴室淨水器或安利皇后牌套裝不銹鋼煲，安利公司將要求一併退回有關禮品或其現金價值（Casablanca 長絨棉床品套裝價值港幣\$2,068/澳門幣2,134、安利萬用廚剪價值港幣\$518/澳門幣534.5、安利不銹鋼碗三件裝價值港幣\$500/澳門幣516、Amway Home™ 樂活家居生活禮品包價值港幣\$368/澳門幣380、安利皇后牌原味家料理食譜價值港幣\$12/澳門幣12.5）。
- 6 安利（香港）保留最終決定權。

- 1 The offer is applicable to Distributors and Privileged Customers of Amway Hong Kong and Macau only, not applicable to Corporate Privileged Customers.
- 2 The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers (except Full Payment Promotion).
- 3 Complimentary gifts are on a first-come, first-served basis and available while stock lasts.
- 4 Complimentary gifts cannot be redeemed for cash. No exchange or return will be provided once the offer choice is confirmed.
- 5 If you wish to return the Atmosphere Sky™ Air Treatment System, the Atmosphere Mini™ Air Treatment System, the eSpring™ Water Purifier, BathSpring™ Bathroom Water Treatment System or the Amway Queen™ Cookware Set, gifts or the respective value must be returned together with the merchandise (Casablanca Long-Staple Cotton Bedding Set (Sky Blue) valued at HK\$2,068/MOP2,134, iCook™ Multipurpose Shears valued at HK\$518/MOP534.5, Amway 3pcs Stainless Steel Bowl Set valued at HK\$500/MOP516, Amway Home™ Cozy Living Gift Set valued at HK\$368/MOP380 and Amway Queen™ Cookbook valued at HK\$12/MOP12.5).
- 6 Amway Hong Kong reserves the right of final decision in case of any dispute.

立即下載

Download AmwayHub 2.0



Apple Store



Google Play

Amway

© 2023 版權所有 美國安利（香港）日用品有限公司。

© 2023 Copyright Amway Hong Kong Limited. All rights reserved.
安利諮詢熱線 Amway Service Hotline: 2969 6300

網址 Website: www.amway.com.hk



Amway Home Living 優質生活館



[amway.hongkong](https://www.instagram.com/amway.hongkong)